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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igényl ő kérdés !
dr. Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 . évi
)(XXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ő l szóló
10/2014. (II. 24 .) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr.
Seszták Miklós nemzeti fejlesztési miniszterhez

„Kiss Szilárd és Budai Gyula összjátékával gyakoroltak nyomást az állam i
intézményrendszerre a vízum-shopping zavartalan működéséért?”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Külgazdasági és Külügyminisztériumban a moszkvai vízumkiadásokkal kapcsolato s
iratbetekintésem során világossá váltak a következők :

1. Budai Gyula még 2012-ben számon kérte a Külügyminisztériumot, hogy miér t
akadoznak a vízumkiadások . Ezt Kiss Szilárd jelzése alapján tette .

2. Világos visszajelzést kaptak a moszkvai nagykövetségr ől, hogy az agrárattasé
vízumokkal kapcsolatos működésével komoly problémák vannak csakúgy, mint a
Monte Tokaj Klubbal, tömegesen állították ki a nemzetgazdasági érdekre hivatkoz ó
leveleket, továbbá, hogy az agrárattasé és a cég vízumokkal kapcsolatos működésének
a büntetőjogi relevanciája sem zárható ki .

3. Ennek ellenére a Vidékfejlesztési Minisztérium a Nemzeti Fejlesztési Minisztériumma l
közösen tovább lobbizott a kedvezményes vízumkiadás gyakorlatának folytatásáért egy
2013 október elején a Külügyminisztériumnak küldött levélben . Ezt Zvetkov a
asszonynak (a későbbi vízumközpont tulajdonosa, Kiss Szilárd cégtársa, barátn ője) a
Nemzeti fejlesztési Minisztérium számára írt levelét követően tették, melyben a Tokaj
Klub vendégei számára kérte a vízumkiadásoknál speciális eljárási rend megvalósítását .

E tényekre figyelemmel az alábbi kérdéseket intézem Miniszter Úrhoz :

• Mi volt az oka, hogy a Nemzeti Fejlesztési Minisztérium a vízumkiadásokka l
kapcsolatban még azt követően is speciális eljárási rend megvalósításáért lobbizott ,
hogy világossá vált, mennyire veszélyes Kiss Szilárd moszkvai tevékenysége ?

• Az ügy kirobbanását követően kért-e tájékoztatást a minisztériumban a Nemzet i
Fejlesztési Minisztérium el őző években megvalósult érintettségével kapcsolatban? Ha
igen, milyen következtetésre jutott ?

Budapest, 2017 . április 18 .

Demeter Márta
országgyű lési képviselő
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